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Sibbo kommun utreder möjligheten att sälja överskottsmat från skolor och daghem till 
pensionärer och arbetslösa i Sibbo 

 

 

I början av april ordnades en mätningsvecka för tallriksmatsvinn i skolorna och daghemmen i Sibbo. 
Under nästa läsår är det också meningen att ordna en matjury i skolorna, var syfte är bl.a. att minska 
matsvinn. Avsikten med allt som nämns ovan är att minimera matsvinnet som uppkommer i 
kommunens matserveringar, vilket hjälper oss att undvika matproduktionens onödiga 
miljökonsekvenser samt slöseri av naturresurser, arbetstid och energi. 

Det är dock klart att det alltid uppkommer matsvinn samtidigt då man säkerställer att varje 
daghemsbarn och skolelev får en daglig måltid.  

Det allt stramare ekonomiska läget har orsakat ekonomisk oro för många. I kommunens 
lunchrestauranger uppkommer matsvinn samtidigt som kommunen kunde sälja matsvinnet för ett 
förmånligt pris till pensionärer och arbetslösa med ekonomiska bekymmer. 

Det allt stramare ekonomiska läget påverkar även kommunens verksamhet. Kommunen kunde sälja 
överskottsmat till äldre och arbetslösa i stället för att betala kostnader för bioavfallet som matsvinnet 
medför. Av våra grannkommuner erbjuder bl.a. Mäntsälä pensionärer möjligheten att köpa 
överskottsmat för 2,20 euro per måltid. I samband med försöket för försäljning av matsvinn i Jyväskylä 
upptäckte man att servering av överskottsmat har också en social funktion – pensionärerna samlades 
för att äta tillsammans och träffa varandra.  

Jag föreslår att Sibbo kommun utreder möjligheten att servera överskottsmat till pensionärer och 
arbetslösa och ordna ett försök för servering av överskottsmat. Under försöket fås information om 
kostnadspåverkan och kommuninvånarnas intresse för serveringen. 
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